

توضيح بشأن خبر صادر

Clarification on Issued Article

Date	26/09/2023	التاريخ
Company Name	مجموعة جي إف إنتش المالية ش.م.ب GFH Financial Group B.S.C.	إسم الشركة
Trading Code	GFH	رمز التداول
Subject	توضيح بشأن خبر صادر Clarification on Issued Article	الموضوع
Clarification	<p>بالإشارة الى المقال المنشور يوم الثلاثاء الموافق 26 سبتمبر 2023 بشأن إصدار موافقة مبدئية من قبل هيئة أسواق المال (الكويت) الى مجموعة جي إف إنتش المالية لتأسيس شركة تمارس أنشطة أوراق مالية في دولة الكويت، تؤكد مجموعة جي إف إنتش المالية بأن الموافقة المبدئية من هيئة أسواق المال (الكويت) تم الحصول عليها كما هو مُعلن عنه سابقاً بتاريخ 2022/10/22.</p> <p>في نفس السياق، تود مجموعة جي إف إنتش المالية التأكيد بأنه تم تجديد هذه الموافقة المبدئية لإستيفاء متطلبات التأسيس لمدة 6 أشهر إضافية تنتهي في 2 أبريل 2024.</p> <p>Reference is made to the article published on Tuesday, September 26, 2023, regarding the issuance of in-principal approval by the Capital Markets Authority (Kuwait) to GFH Financial Group to establish a company that practices securities activities in the State of Kuwait, GFH Financial Group confirms that the in-principal approval from the Capital Markets Authority (Kuwait) was obtained, as previously announced, on 22/10/2022.</p> <p>In the same context, GFH Financial Group would like to confirm that this in-principal approval has been renewed for an additional period of 6 months to complete the establishment procedures, ending on April 2, 2024.</p>	التوضيح
Impact	لا ينطبق Not Applicable	الأثر المترتب



Previous relevant disclosures (if any)	إعلان من مجموعة جي إف إنش المالية بتاريخ 2022/10/22 Announcement by GFH Financial Group issued on 22/10/2022	إفصاحات سابقة ذات صلة (إن وُجدت)
---	---	----------------------------------

Name	Mariam Jowhary	مريم جوهرى	الإسم
Title	Head of Compliance & AML	رئيس الإلتزام ومكافحة غسل الاموال	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	